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RO MAU IA
JUDETUL GALATI

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI FRUMU$ITA

PROCES.VERBAL

al sedintei ordinare a Consiliului Local al comunei Frumugifa din 29.09.2022,
conuocatd. prin conuocatorul nr.5919/ 21.09.2022, in baza Dispozitiei
nr.336/ 21.09.2022 emisa. de primarul corrutnei Frumusita, dl. Stoica Paraschiu.

Prezenta consilierilor lq sedinta este de 1OO%. Sedinta este statutara si are
caracter public.

La gedin{d participd. primarul comunei Frumugi{a, dl. Stoicq Paraschiu, dna..
Calabangiu Steluta - contabil in cadrul Seruiciului public de alimentare cu apa a
comunei Frurrutsita, dra. Neculi{d Cristina inspector in cadrul compartimentului
financiar-contabil al aparatului de specialitate al primarului corrutnei Frumusita,
precum si dl. Ciobotaru Dorin-Ramon inspector in cadrul compartimentului taxe si
impozite al aparatului de specialitate al primarului corrutnei Frurrutsita.

Presedintele sedintei, dna. Minastireanu Ecaterina-Mariana, da citire proiectului
ordinii de zi, dupa care il supune la uot. Consilierii prezenti uoteaza in unanimitate
pentru adoptarea ordinii de zi, respectiu 15 uoturi "pentru" din 15 consilieri locali in
functie si prezenti.

Se trece la primul punct al ordinii de zi: Proiect de hotarare privtnd
desemnarea unul. reprezentant al Conslliului local al comunel Fnllnuslta in
Conslliul de Admlnlstratle al Scolii Glmnaziale ssPetrtt Rares" si a unul
rePrezenfunt in Comlsla pentttt Dva.luarea sl Asigurarea Calitatii (C.D.A.C,).

Presedintele sedintei acorda cuuantul secretarului general al comunei care
prezinta necesitatea initierii proiectului si, de asemenea, prezinta propunerile facute de
initiator pentru cei doi reprezentanti, respectiu dl. HANCU CONSTANTIN - consilier local
ca reprezentant al Consiliului local al comanei Frumusita in consiliul de administratie
al Scolii Gimnaziale "Petru Rares" si dna. tWiuASnneaNU ECATERINA-MARIANA -
consilier local - ca reprezentant al Consiliului local al comunei Frumusita in comisia
pentru eualuarea si asigurarea calitatii (CEAC) a Scolii Gimnaziale "Petrtt Rares".
Presedintele sedintei inuita consilierii sa faca si alte propuneri. Nu se fac alte propuneri
iar presedintele sedintei supune la uot proiectul de hotarare in forma prezentata.
Consilierii prezenti uotea"z,a in unanimitate "pentru". Hotararea este adoptata cu un
numar de 15 uoturi "pentru", dintr-un total de 15 consilieri ai organului local legi^slatiu.
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Se trece la cel de-al doilea punct al ordinii de zi: Proiect d,e hotarare priuind
desemnarea unui reprezentant al Consiliulul local al comunel Fntm;usita ln
Consiliul de Adminlstratle al Scolii Gim;nazlo,le Nr.7 ?ntmasita sl a unui
reprezentant in Comisla pentnr Etnluarea si Asigurarea Calttattt (C.D.A.C.).
Presedintele sedintei acorda qtuantul secretarului general al comunei care prezinta
necesitatea initierii proiechtlui si, de asemenea, prezinta propunerile faante de initiator
pentru cei doi reprezentanti, respectiu dna. BAGU CORNELIA - consilier local ca
reprezentant al Consiliului local al comunei Frumusita in consiliul de administratie al
Scolii Gimnaziale Nr.l Frumusita sl dl. COSTEA PETRU - consilier local ca
reprezentant al Consiliului local al comunei Frumusita in comisia pentru eualuarea si
asigurarea calitatii (CEAC) a Scolii Gimnaziale Nr.7 Frumusita. Presedintele sedintei
inuita consilierii sa faca si alte propuneri. Nu se fac alte propuneri iar presedintele
sedintei supune la uot proiectul de hotarare in forma prezentata. Consilierii prezenti
uoteaza in unanimitate "pentru". Hotararea este adoptata cu un numar de 75 uoturi
"pentru", dintr-un total de 15 consiliei ai organului local legislatiu.

Se trece lo al treilea punct al ordinii de zi: Prolect de hotarare priuind
rectiticarea bugetulul loco,L Presedintele sedintei o inuita pe dra. Neculi{d Cristina
inspector in ca.drul compartimentului ftnanciar-contabil al aparatului de specialitate al
primarului corrutnei Frumusita, sa prezinte detaliile rectificarii bugetare care face
obiectul proiectului de hotarare. Dra. inspector informeaza ca sunt necesare sume
pentru plata recenzorilor care au desfasurat actiuitate la recensamantul populatiei si
locuintelor, pentru sprijinirea clubultti sportiu comunal, pentru carburantii necesari
pentru euentuale deszapeziri in anotimpul de iarna precum si pentru suplimentarea
sumelor alocate pentru copiii cu cerinte speciale, pentru Scoala Gimnaziala Petru
Rares. In continuqre se acorda cuuantul dlui. Consilier Neaga Panait care este
nedumerit de faptul ca nu se suplimenteaza sumele si pentru Scoala Gimnaziala nr.7
iar dra. Neculita Cristina informeaza ca aceasta scoala nu a cerut suplimentarea sumei
alocate la inceputul anului pentru ca probabil, s-au incadrat in suma alocata. Interuine
dl. Consilier Tabac Antonel care aminteste ca la Scoala Gimnaziala nr.7 s-a acordat de
curand o suma de bani pentru achizitia unei centrale termice noi; fiecare scoala solicita.
sume pentru ce ii este necesan Nu se mai fac inscrieri lq cuuqnt iar presedintele
sedintei supune la uot proiectul de hotarare in forma prezentata. Consilierii prezenti
uoteaza in unanimitate "pentru". Hotararea este adoptata cu un rutmar de 75 uoturi
"pentru", dintr-un total de 75 consilieri ai organului local legislatiu.

Se trece la al patrulea punct al ordinii de zi: Proiect de hotarare prlulnd
lncetarea activltattt Seruictului de allmentare cu apa al comla;nei Ftttmuslta,
care a fost lnfiintat in subordinea Conslltului locq.l al comunei Frttmusito-
Presedintele sedintei acorda cuuantul dnei. Calabangiu Steluta, contabil in cadrul
Seruiciului, pentru prezentarea situatiei. Dna. Calabangiu informeaza ca urmare a
concesionarii seruiciului local de alimentare qt apa catre Apa-Canal Galati, acum
trebuie inchis seruiciul ca persoana juridica si pentnt asta, consiliul local trebuie sa
preia datoriile si sa le inchida.. Alta cale legala nu exista. In qcelasi timp, seruiciul mai
are de incasat de la locuitorii rau platnici, deci se preiau si incasarile. Sunt peste 6OO
de contribuabili abonati, din care peste 3OO sunt datornici si care au si primit notiJicari
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de la ANAF. In continttare, sunt datorii la stat. Aceasta este calea legala. Primaria
plateste datoriile sl incaseaza de la contribuabilii rau platnici. Datoriile produc
penalitatl sl sa stiti ca am tot incercat prin dna. Viorica sa trimitem notificari care
cetateni. Aprobati aceasta hotarare pentru ca alta modalitate legala nu exista. Dna.
Consilier Gauriliu Nicoleta opineaza ca rau platnicii daca nu au platit pana e.cltm, ntt
uor plati nici acum si nici nu s-a luat nici o masura ca se spusese in urma d) un an ca
se fac comisii pentru debransari. Dna. Calabangiu subliniaza cafurnizorii si ANAF-ul o
contacteaza pe ea, cerand sa. se efechteze platile datoriilor. Ia cuuanhil dl. Consilier
Tabac Antonel care se intereseaza pentru cetatenii care qu platit in auqns. Ce se ua
intampla qt oamenii astia? Dl. Primar interuine si spune ca sunt doar cateua cazuri
care se uor regla pentru ca sumele nu sunt mari iqr dna. Calabangiu spune ca ua face
o uerificare cd sa stie cati cetateni sunt in situatia asta si clt ce suma Nu se mai fac
inscrieri la cauant iar presedintele sedintei supune la uot proiectul de hotarare. Se
abtin 3 consilieri locali: dna.Dragan Antoneta, dna. Gauriliu Nicoleta si dl. Sasu Vasile.
Dl. Sasu Vasile mentioneaza ca aceasta este o situatie care a interuenit din cauza dlui.
Primar cq nu s-au facut comisiile pentru debransari si informeaza ca toti cei trei
consilieri P.N.L. se abtin de la uot. Tabloulftnal al uotuilor este urmqtorul: "pentru": 72
uoturi, "abtineri": 3 uohtri. Conform Codului administratiu, abtinerile la uot se
contabilizeaza la uoturi "impotriua". Hotararea este adoptata cu un numar de 72 uotui
"pentru", dintr-un total de 15 consilieri ai organului local legislatiu.

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: Proiect de hotarare prlalnd. aprobarea
procedurii de concesionare teren arabil extranilan, apartlnand comunei
?ntmttsltq,. Presedintele sedintei acorda. cuuantul secretarului general al comunei care
informeaza consiliul cu priuire la faptul ca in ertrauilanul comunei Frumusita diferite
societati care amplaseaza panouri fotouoltaice solicita concesionarea de teren pentru a
dezuolta astfel de actiuitati. Dl. Consilier local Sasu Vasile ia cuuantul si intreaba
secretarul general de ce in aceasta situatie se poate concesiona pentru ca in cazul
terenurilor pentru construire de case, consilierii au fost informati ca nu se poate face
nimic pana cand nu termina dl. Mirt de cadastrat toata comuna. Dl. Consilier este
informat ca terenul ertrauilan solicitat ar deja carte funciara. Nu se mai fac inscrieri la
cauant iar presedintele sedintei supune la uot proiectul de hotarare in forma
prezentata. Se uoteazq cu unanimitate de uoturi "pentr7t". Hotararea este adoptata cu
un numar de 75 uoturi "pentru", dintr-un total de 75 consilieri ai organului local
legislatiu.

Se trece la punctul al saselea al ordinii de zi: Proiect de hotarare priuind
aprobarea procedurtt de conceslonare teren lntrantllan, apartlnand comunei
Fntmusitq- I se da cuuqntul secretarului general al comunei si pentru acest proiect de
hotarqre care are ca obiect concesionarea unei suprafete de 15O mp teren intrauilan in
curtea dispensarului ttman, la solicitarea unui intreprinzator local. Cererea formulata
de cetatean a fost aprobata de principiu insa procedura este de organizare a liitatiei
publice, conform cerintelor legale in uigoare. Nu se fac inscrieri la cuuant iar
presedintele sedintei supune la uot proiectul de hotarare. Se uoteaza cu unanimitate de
uotui "pentrtt". Hotararea este adoptata cu un numar de 75 uoturi "pentru", dintr-un
total de 75 consilieri ai organului local leqislatiu.
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Se trece la punctul al saptelea al ordinii de zi: Prolect de hotarare prlvlnd

aprobarea procedurll de lnchiriere teren arahll extraailan, apartinand
comunei Ftzttttuslta- I se da cuuantul secretarului general al comunei si pentru qcest
proiect de hotarare care are ca obiect concesionarea de teren arabil extrauilan in scopul
desfasurarii de actiuitati agricole. Aceste terenuri au mai fost inchiriate insa contractele
de inchiiere au expirat si trebuie organizata licitatie publica perutru atribuire in chirie si
pentru exploatarea acestor terenuri in conditii de eficacitate atat pentru chirias cat si
pentru bugetul local al comunei, care ua incasa chiria cuuenita. Nu se fac inscrieri la
cuuant iar presedintele sedintei supune la uot proiectul de hotarare. Se uoteaza cu
unanimitate de uoturi "pentrd'. Hotararea este adoptata cu un numar de L5 uoturi
"pentru", dintr-un total de 15 consilieri ai organului local leaislatiu.

Se trece la ultimul proiect de hotarare al ordinii de zi: Proiect de hoto;rrlre
prtaind agtrobarea taxei locale de salubrlzqre. Se acorda cuuantul dlui. Ciobotaru
Dorin-Ramon, inspector in ca.drul compartimentului taxe si impozite al aparatului de
specialitate al primarului. DL Ciobotaru informeaza consiliul cu piuire la fapfiil ca, in
prezent, costurile generate de seruiciul de salubrizare sunt suportate de la bugetul
local ceea. ce contrauine regulilor in domeniu. De aceea, raportat la costul total si
analizand numarul gospodariilor s-a ajuns la suma de 10O lei/ gospodarie/ an, astfel
putand Ji acoperite coshtrile generate de prestarea seruiciului de salubrizare catre
populatie, tinond cont si de starea financiara generala a populatiei comunei. Asta nu
inseamna ca, daca ua fi cazul, bugetul local nu ua sprijini acest seruiciu care este
obligatoriu, tine si de mentinerea unui grad corespunzator de igiena si sanatate a
cetatenilor comunei. Primarul corrutnei interuine si subliniaza faptul ca aceasta este o
suma care poate fi suportata de cetateni. Nu se fac inscrieri la anuant iar presedintele
sedintei supune la uot proiectul de hotarare. Se uoteaza cu unanimitate de uoturi
"pentru". Hotararea este adoptata cu un rutmar de 75 uoturi "pentru", dintr-un total de
75 consilieri ai oraanului local leqislatiu.

Se trece la ultimul punct al ordinii de zi: Interpelari, intrebarl, raspunsurl.
La acest punct al ordinii de zi se analizeqza urmatoarele cereri:
1. Cererea foruruilata de dl. BUZOIANU SANDEL care solicitq sa i se achite de la

bugetul local ,,factura la curent, la apa si sa-mi campar medicamente"
deoarece nu are posibilitatea sa si le achite. In urma analizei solicitarii
precum si a ueniturilor pe care le realizeaza solicitantul (aproximatiu 17O0
lei/lunar), consiliul a respins cererea formulata deoarece nu se incadreaza
nici macar in preuederile HCL nr.32/25.06.2o21 care acorda ajutoare de
urgenta pentru cazuri speciale, modificata prin HCL nr.50/25.08.2022.

2. Cererea formulata de dna. LUNGU MARCDLA-GEORGIANA, care cere o
suprafata de teren sa-sl construiasca locuinta. Cererea a fost aprobata de
consiliul local.

3. Cererea formalata de dl. MANOLE GH. FLORIN, care solicito atribuirea unui
teren pe care sa dezuolte o afacere priuata. Cererea a fost aprobata de
consiliul local.

4. Cererea formulata de dna. BUDESCU RELIA, care solicita ,,atribuirea unei
locuinte din blocul Primariei Frumusita". Cererea a fost respinsa de consiliul
local deoarece dnei. Budescu Relia i s-a intermediat de catre exeantitrul local,
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folosinta gratuita a unei intregi gospodarii (casa si teren) si a respins-o si in
acelasi timp, apartamentul la care face referire dna. Budescu nu este propice
de a fi folosit ca loaninta iar pe de alta parte, acesta ua auea destinatia de a
asigura un loc de adapost pentru cazuri de femei cu copii, abuzate ori fara
uenit.

Nu mai sunt alte subiecte pe ordinea de zi, consilierii nu prezinta nici o problema
de interes local si de aceea, presedintele sedintei declara sedinta inchisa.

Drept pentru care s-a intocmit prezentul proces-uerbal, in 2 (doua) exemplare
originale, 1 (un) exemplar se comunica Institutiei Prefectului judetul Galati si 1 (un)

exemplar uaface parte integranta din dosarul sedintei.

Preqedinte de qedinfi,
Minastireanu Ecaterina-Mariana

Secretar general,
Iacomi Emilia Mariana


